

# Heng Hup Holdings Limited

## 興合控股有限公司

(Incorporated in the Cayman Islands with limited liability)
(於開曼群島註冊成立之有限公司)
(Stock Code 股份代號: 1891)

## NOTIFICATION LETTER 通知信函

23 May 2025

Dear Registered Shareholders.

#### Heng Hup Holdings Limited (the "Company")

- Notice of publication of Circular, Notice of the Annual General Meeting and Form of Proxy (the "Current Corporate Communication")

The English and Chinese versions of the Company's Current Corporate Communications are now available on the Company's website at (www.henghup.com) and the website of The Stock Exchange of Hong Kong Limited (the "Stock Exchange") at www.hkexnews.hk respectively (the "Website Version"). The Company strongly recommends you to access the Website Version of the Current Corporate Communication and all future Corporate Communications (Notes). If you have elected to receive the Corporate Communications in printed form, the Current Corporate Communication is enclosed.

If you for any reason have difficulty in receiving email notification or gaining access to the Website Version of the Corporate Communications and would like to receive the Current Corporate Communication and all future Corporate Communications in printed form, please complete, sign the enclosed Reply Form and return it to the Company's Branch share registrar in Hong Kong, Tricor Investor Services Limited ("Branch Share Registrar") at 17/F, Far East Finance Centre, 16 Harcourt Road, Hong Kong by post using the provided mailing label (no stamp is needed if posted in Hong Kong) or by email to 1891-ecom@vistra.com. The Company will promptly upon your request send the Current Corporate Communications to you in printed form free of charge.

It is the responsibility of registered shareholders to provide a functional email address. If you have not provided your email address to the Company or need to update your email address, the Company recommends you to provide your email address by completing, signing the enclosed Reply Form and returning to the Branch Share Registrar at the above-mentioned address by post or by email to 1891-ecom@vistra.com. If the Company does not have your functional email address, until such time that the functional email address is provided to the Branch Share Registrar, you will be unable to receive via email notices of publication of the Website Version of Corporate Communications ("Notice of Publication") and Actionable Corporate Communications in electronic form. As such, the Company would only be able to send you the Notice of Publication and the Actionable Corporate Communications in printed form.

Should you have any queries relating to this notification, please call the Branch Share Registrar's telephone hotline at (852) 2980 1333 from 9:00 a.m. to 6:00 p.m., Monday to Friday (excluding public holidays).

By the order of the Board Heng Hup Holdings Limited Datuk Sia Kok Chin Chairman and Chief Executive Officer

Note:

Corporate Communications include any document(s) issued or to be issued by the Company for the information or action of holders of any of its securities or the investing public, including but not limited to (a) the directors' report and its annual accounts together with a copy of the auditors' report and, where applicable, its summary financial report; (b) the interim report and, where applicable, its summary interim report; (c) the quarterly report, if any; (d) a notice of meeting; (e) a listing document; (f) a circular; (g) a proxy form; and (h) Actionable Corporate Communications.

Actionable Corporate Communications refer to any corporate communications that seek instructions from the Shareholders on how they wish to exercise their rights or make elections as Shareholders.

### 各位登記股東:

## 興合控股有限公司(「本公司」)

一刊發通函、股東週年大會通告及代表委任表格(「本次公司通訊」)

本公司的本次公司通訊之中、英文版本已分別上載於本公司網站(www.henghup.com)及香港聯合交易所有限公司(「聯交所」)之網站(www.hkexnews.hk)(「網站版本」)。我們建議 閣下閱覽本公司本次及日後公司通訊(網維)的網站版本。如 閣下已選擇收取公司通訊的印刷本,隨函附上本次公司通訊。

如 閣下因任何理由無法以電子郵件方式收取或閱覽公司通訊的網站版本及欲索取本次公司通訊及日後公司通訊的印刷本,請填妥及簽署隨附之回條,並 以已預付郵費的郵寄標籤寄回本公司之香港股份過戶登記分處(「股份過戶登記分處」)卓佳證券登記有限公司(地址為香港夏慤道16號遠東金融中心17樓) (如在香港投寄毋須貼上郵票),或電郵至1891-ecom@vistra.com。本公司會因應 閣下之要求立即寄上公司通訊的印刷本,費用全免。

登記股東有責任提供有效的電子郵件地址。如 閣下尚未提供 閣下之電子郵件地址予本公司,或需更新 閣下之電子郵件地址,本公司建議 閣下填妥及簽署隨附之回條,並按上述地址以郵寄方式交回本公司股份過戶登記分處或以電郵方式發送至1891-ecom@vistra.com。如果本公司沒有收到 閣下的有效電子郵件地址, 閣下將(i)無法透過電子郵件方式收取以電子方式發送的公司通訊網站版本的登載通知(「登載通知」)及可供採取行動的公司通訊。本公司只能以印刷本方式向 閣下發送登載通知及可供採取行動的公司通訊之印刷本予 閣下,直至股份過戶登記分處收到 閣下有效的電子郵件地址為止。

倘 閣下對本通知有任何查詢,請於星期一至星期五(公眾假期除外)上午9時至下午6時,致電股份過戶登記分處熱線(852)29801333。

承董事會命 興合控股有限公司 Sia Kok Chin拿督 主席兼行政總裁

### 2025年5月23日

附註: 公司通訊包括本公司發佈或將予發佈以供其任何證券持有人或投資大眾參照或採取行動的任何文件,其中包括但不限於(a)董事會報告,公司年度帳目連同核數師報告以及(如適用)財務摘要報告;(b)中期報告及(如適用)中期摘要報告;(c)季度報告(如有);(d)會議通告;(e)上市文件;(f)通函;(g)代表委任表格;及(h)可供採取行動的公司通訊。

								R	EP	LY	FO	RN	10	條															
Го:	(Incorporated a c/o Tricor Inve 17/F, Far East	Ieng Hup Holdings Limited the "Company") (Stock Code: 1891) Incorporated in the Cayman Islands with limited liability) to Tricor Investor Services Limited 7/F, Far East Finance Centre, 6 Harcourt Road, Hong Kong									致	ŧ	興合控股有限公司 (「本公司)、股份代號:1891) (於阿曼群島莊冊成立之有限公司) 經阜佳證券登記有限公司 香港夏邀道16號 遠東金融中心17樓																
Part	A	ould like to r	eceive t	the Curre	ent Corp	porate	Comm	unicat	ion a	nd all	future	Corp	orate	Co	mmu	nicatio	ns in	prin	ted for	rm i	n the	man	nner i	ndica	ted b	elow	:		_
甲部	本人/	我們現欲以	下列方式	式收取本	次公司	通訊及	以將來戶	斤有公	司通	訊之日	印刷本																		
Please	e mark "✓" in O											劃	Ŀ[✓.	號)															
L	本人/	yould like to r 我們現欲收り	取一份多	英文印刷	本;或																								
L	I/We w 本人/	ould like to r 我們現欲收」	eceive a 取一份口	a printed 中文印刷	copy ii 本;或	n the C	Chinese	e lang	uage	only;	OR																		
		ould like to r 我們現欲收」					the E	ıglish	lang	uage a	and th	e Ch	inese	lan	guag	e.													
Part 乙部	B I/We v	/ould like to r 我們現欲以	eceive a	all future	Corpo	rate Co	ommun で取 木 /	icatio	ns an	d Acti	onable	Cor	porate 可 供 #	e Co	mmu 行動:	nicatio	ns in 缅訊	elec 始發	tronic	for	m via	the	emai	il add	ress	belov	v:		
	190	34113618454		LPVE VIL PE	1 1	7770	1	1	14 //14	1		11/2	100		1320	1	T I	17.72	1,7,7,2,7	T	T	T		T				T	T
Nanaa	negyide the em	il addraga in	English	Comital	Lattana	)					Ш			_						_						<u> </u>			$\perp$
請以到	provide the ema 英文正楷填寫電	郵地址)	cugusu	Сарпаг	Letters	,																							
Name 股東如	(s) of Sharehold 性名:	er(s):			(	Please	use Bl	LOCK	LET	TERS	請用」	E楷	填寫)		Sign 簽名	ature:													
Addre																				/-	21		DI G	ar r	FIGURE	een a	det or	7 - H	Lake
地址															ъ.					(F	lease	use	BLO	OCK L	EII	EKS	胡力	止惰	央人
聯絡官	ict telephone nun 電話號碼:	iber:												_	Date 日期	:													
lotes 附 PI 論	<i>旺:</i> lease complete and sig f填妥及簽署本表格,	n this form and ret 並以隨斷的郵客標	urn it by c 悪籤貼於信	utting and (村上,客)	sticking th	ne mailing 产香港股	g label on 俗編戶登	an env	elope t 点佳語	o the Co 券登記	mpany's 自陽公司	branel	h share 日郵至1	regist	rar in	Hong Ko	ng, Tri	or In	vestor S	ervio	es Limi	ted or	r via en	nail to 1	891-	com@	vistra c	om.	
. Pl	lease complete this fo embers of the Compar 清楚填寫本表格。回 he above instruction fo	rm clearly. Any fe	orm with i	no indicate	d choice.	with no	signature	or oth	erwise	incorrec	tly comp	leted	shall be	e voic	d. If vo	our share	s are h	eld in	ioint n	ames	, the sh	hareho	older w	hose na	ame s	tands f	irst on	the re	gist
. Ti	he above instruction for ay of the following fin 越甲部指示適用於本	or part A will appl ancial year of the	y to all fur Company	ture Corpor	rate Comn	nunicatio	ns to be s	sent to y	you unt	il you n	otify other	rwise	by reas	sonab refers	le noti	e in wri	ting to	the Co	ompany d copy	's bra	anch share Co	are re	gistrar te Com	in Hong munica 較日老	Kortions.	g or ur	ntil exp	oired o	1 the
後 . If	的公司通訊的印刷本 both English and Chi	,則需要做進一步 nese versions of th	·書面請求 ie Corpora	te Commu	nications a																								
若 It	inted form of any vers 公司通訊的英文版本 is the responsibility o	及中文版本合併為 f the Shareholders	一份文件 to provid	F,則公司約 e email ado	通訊的英3 iress that	is function	onal. If th	e Comp	any do	es not p	ossess th	e ema	il addre	ss of	a Shar	eholder (	or the e	mail :	address	provi	ided is	not fu	inctiona	al, such	Share	eholder	will b	e deen	ied,
su 倘 Fo	ich time when such Sh i若本公司並無股東的 or the avoidance of do	areholder has prov 電子郵件地址或所 ubt, we do not acc	rided a val f提供的電 ept any sp	lid and fund 子郵件地 pecial instru	tional em 止無效,則 ctions wri	ail addre 削該股東 itten on t	ss to the 將被視為 his form.	Share R 已選擇	legistra 以郵寄	r, to hav 方式接	e elected 收企業通	to rea	ceive a 占版的短	notice 類知,	e of pu 直至記	blication 限東向	of the 股份過	Corpo	Prate Co 已處 (定)	mmu 義如	nication 下)提供	ns by t有效	post. 且可用	的電子	郵件	地址為	止。		
an	or the avoidance of do 免產生疑問,在本表 orporate Communicati nual accounts togethe	with a conv of the	e auditors	report and	where a	nnlicable	its sumi	mary fir	ancial	report: (	<ul><li>b) the int</li></ul>	erim i	report a	nd w	here ar	policable	its sur	nmary	interim	renc	ort: (c) t	the an	iarterly	report	if an	v. (q) a	notice	of me	eting
告	listing document; (f) a 司通訊包括本公司發 ;(c)季度報告(如有	;(d)會議舗告;	(e) 上而文	件; (f) 掤 b	(g) (t)	表委任表	格; 及(h	)可供报	(取行車	加的公司	補訊。													告;(b)	中期	報告及	(如適)	用)中	月摘?
A n	ctionable Corporate C 「供採取行動的公司通	ommunications ref 訊是指任何涉及要	er to any e 求股東指	corporate c 示其擬如何	ommunica可行使其不	figure that	t seek in: 權利的公	可通訊	o from	the Sha	reholder							s or n	nake ele	ction	s as Sha	arehol	lders.						
Persona nailing a	l Data" in this statement	ent has the same r	neaning as	s "personal	data" def		ONAL I											ide bu	t not li	mited	to you	ır nan	ne, con	tact tele	ephon	e numb	er, em	ail ad	lress
our sup	ply of Personal Data i the right to request a	ccess to and/or to	correct the	e respective	Personal	Data in a	accordance	e with	the pro	visions of	of the PD	PO. A	my such	requ	est for	access t	o and/o	r corr	ection o	f the	Person	neces: al Dat	sary for ta shou	r our ve ld be in	rifica writi	tion and	d recor	d purp	oses
摩明中 下是自 下有權	可 ・所指的「個人資料」 ・願向本公司提供 関 ・根據《私隱條例》的傾	有香港法例第486 下個人資料,以係 文要求查閱及/	章《個人 更以 閣下 或修改	資料(私隱 所選之方; 閣下的個人	)條例》(「 式接收企業 資料。任	《私隱條 義通訊。 何該等要	例》」)中 関下的何 要求均須」	「個人資 個人資料 以書面方	[料]的 料將在達 方式提出	涵義,信 直當期間 出。	包括但不  保留作相	限於, 數實及	閣下! 記錄用	的名称途。	再,聯	絡電話號	碼,電	子郵	箱地址和	和郵料	<b>等地址</b> 。								
	By mail to:	Data Privacy Tricor Inves	Officer tor Service	es Limited						west.			郵寄:			個人資料 卓佳證券	登記者	限公	司										
	By email to:	17/F, Far Ea 16 Harcourt is-enquiries	Road, Ho	Centre ng Kong								<u> </u>	電郵:			香港夏 遠東金藤 is-enquir		7樓											
	-,										т																		
		age and		9 0	1100 0000						1					N	[ail	in	g La	ab	el =	郵音	寄標	震籤.					
	Please cut	the mailin	ig lab	el and	stick	it o	n an	enve	elop	e	1											-11	2 10						

Please cut the mailing label and stick it on an envelope to return this Request Form to us. No postage is necessary if posted in Hong Kong.

當 閣下寄回本申請表格時,請將郵寄標籤剪貼於信封上。 如在本港投寄, 閣下無需支付郵費或貼上郵票。 Tricor Investor Services Limited 卓佳證券登記有限公司 Freepost No. 簡便回郵號碼:10 GPO Hong Kong 香港 Heng Hup Holdings Limited (1891)